

# Bulletin

## ANNUAL HYDRO SHUTDOWN Sun Life Financial Centre

Please note that as part of our annual preventive maintenance program, the Sun Life Financial Centre will be performing the Annual Hydro Shutdown in the complex. This will affect all power, lighting, heat, air and ventilation systems, elevators as well as network servers.

**We recommend that tenants follow their normal server room shut down procedures for the duration of this time to avoid any possible issues.**

The shutdown will take place as follows:

- **99 Bank Street on Sunday, June 2<sup>nd</sup>**
- **50 O'Connor Street on Sunday, June 9<sup>th</sup>**

On those specified days, the electrical power will be unavailable from 7 am until 7 pm. It is also important to note that **the building will be closed during this time.**

Should you have any questions or concerns, please do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauv -Keefe  
PROPERTY MANAGER, SUN LIFE FINANCIAL CENTRE

April 30, 2019

## INTERRUPTION ANNUELLE DU SYSTÈME D'ALIMENTATION ÉLECTRIQUE Centre Financière Sun Life

Veillez prendre note que, tel que prévu par notre programme d'entretien préventif, nous effectuerons bientôt l'interruption annuelle du système d'alimentation électrique dans le complexe du Centre Financière Sun Life. Cette interruption affectera tout pouvoir électrique dans l'édifice incluant le réseau d'éclairage, le système de chauffage, ventilation et air climatisé, les ascenseurs, ainsi que vos serveurs.

**Ainsi, nous invitons les locataires à suivre les procédures habituelles d'arrêt de la salle de vos serveurs pendant les travaux, et ce, afin d'éviter tout problème éventuel.**

L'interruption se fera en deux étapes, soit:

- le **dimanche 2 juin** pour le **99, rue Bank**
- le **dimanche 9 juin** pour le **50, rue O'Connor**

Le courant électrique sera interrompu ces jours-là entre 7 h et 19h. Il convient de noter **que l'édifice sera fermé pendant toute cette période.**

N'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452 pour de plus amples informations.

Lori Anne Sauvé-Keefe  
GESTIONNAIRE IMMOBILIER, CENTRE FINANCIERE SUN LIFE

le 30 avril 2019